
 
 

           
 

      

  
 

GÖTA MS 
 
Protokoll:  STYRELSEMÖTE   
 
Tid:   2015-04-13  kl. 19.00 
Plats:   Klubblokalen 
 
Närvarande: 
Namn Post Signatur Närvaro 
Roger Ahlén Ordförande RA Ja 
Björn Thor Vice Ordförande BT Nej 
Bengt Kindlund Sekreterare BK Ja 
Thomas Wallén Vice sekreterare TW Ja 
Anette Östelius Ledamot AÖ Ja 
Daniel Othén Ledamot DO Ja 
Fredric Johansson Ledamot FJ Ja 
Stefan Lindell Suppleant SL Nej 
Andreas Sundberg Suppleant AS Ja 
Johan Andersson Endurokommittén  Nej 
Niklas Hassel, Pia Witt, Peter 
Andersson 

Crosskommittén - Nej 

 
Distribution till styrelsemedlemmar och: 
Namn Post Signatur 
   

 
MÖTESAGENDA 

 
§ 1.  Mötets öppnande 
§ 2.  Val av justeringsman 
§ 3.  Nya medlemmar 
§ 4.  Föregående protokoll 
§ 5.  Skrivelser 
§ 6.  Rapporter Allmänna 
§ 7.  Rapporter kassör/handkassa 
§ 8. Rapporter Crosskommitté 
§ 9. Rapporter Endurokommitté 
§ 10. Rapporter Ungdomskommitté 
§ 11. Tävlingar 
§ 12. Motorområdet 
§ 13. Övriga frågor 
§ 14. Nästa möte 
 



                                     
 

  
  
 
 
1 Reg Mötets öppnande Ansv 
1:1 - RA hälsade Styrelsen välkomna.  
    
2  Val av justeringsman  
2:1 - Till justeringsman valdes DO.  
    
3  Nya medlemmar  
3:1 - RA läste upp nya medlemmar och samtliga godkändes av Styrelsen.  
    
4  Föregående protokoll  
4:1 - Protokoll från februari lästes upp. 

Protokollet godkändes. 
 

    
5  Skrivelser  
5:1 13/4 Anton Lidén söker bidrag träningsbidrag till försäsongsträning. Styrelsen 

godkänner bidrag. 
 

5:2 13/4 Alexander Gunderheim söker träningsbidrag till försäsongsträning inför EM. 
Styrelsen godkänner bidrag. 

 

5:3 13/4 Felix Gunderheim söker träningsbidrag till försäsongsträning inför EM. 
Styrelsen godkänner bidrag. 

 

    
    
6  Rapporter Allmänna  
6:1 13/4 Sparbanken i Enköping har beviljat Göta MS ”Sparbankens 

Ungdomsstipendiat årets förening” 20 000 kr. Styrelsen beslutar att pengarna 
ska öronmärkas för ungdomsverksamhet. Pia Witt ges i uppdrag att 
rekognosera behoven ungdom enduro/cross. 

PW 

    
7  Rapporter kassör/handkassa  
7:1 13/4 Banksaldo:  

Handkassa:     
 

    
8  Rapporter Crosskommitté  
8:1 1/9 

25/2 
Crosskommittén önskar att Endurosektionen tar över skötsel av klubblokal. 
Crosskommittén har specificerat en önskelista över vad som bör göras inom 
området och presenterat för Endurokommittén. 

RA 

8:2 6/10 
 
4/11 
 
 
2/12 
25/2 

Crosskommittén oroliga för att vi endast har en godkänd tävlingsledare 
förnärvarande. Plan för att få fler behöver tas fram. 
Under crosskoleavslutningen i söndags informerade RA de närvarande 
föräldrarna om vikten av att hjälpa till. Göta behöver ideellt arbetande då Göta 
inte har anställda.  
Tre nya personer har kommit in i Crosskommittén. 
Fortfarande problem med tävlingsledare. 

RA 



                                     
 

  
  
 
8:3 2/12 

 
25/2 

Skall Göta MS sponsra Motionslaget i Östra serien i MX. Frågan bordläggs 
tills nästa möte.  
Bordläggs till maj då detta gäller 2016 eftersom laget för 2015 redan är klart. 
Orsaken till lagets existens är att Göta vill kunna ge möjlighet till yngre 
lovande förare som ännu inte får/kan köra i Elitserien.  
Förare som är intresserade att köra anmäler sig till Daniel Friberg. 

RA 

8:4 13/4 Motionslaget i motorcross är f.n på träningsläger i USA under ledning av 
Daniel Friberg. 

 

8:5 13/4 Sju sponsorer har tillkommit för att stödja serielaget, de pengar som tidigare 
utlovats för ändamålet har därför säkrats 

 

    
9  Rapporter Endurokommitté  
9:1 25/2 Göta har skickat in ansökan till FIM för att arrangera EnduroVM 2016.  
9:2 13/4 Återställningen på S1: ca 80 personer (!) slöt upp till S1 på lörd morgonen. 

Några åkte till crossbanan för att dra stift ur pilar, städa förråd mm, övriga 
återställde vinterns övningar på S1 banan. Maskiner deltog hela helgen och 
gjorde övningsomr till ett salsgolv!  

 

9:3 13/4 Årets parenduro var mkt väl arrangerat av Sixdayslaget. Ca 50 par deltog   
9:4 13/4 Karlströms Cup slog nytt rekord med 222 st deltagare! Inga skador 

rapporterades. 
 

9:5 13/4 S1: I maj skrivs nytt avtalsförslag med Fortverket ang övningsområdet. I 
dagsläget vet vi inte hur avtalet ser ut. 

 

9:6 13/4 Östras juniorsatsning: 25 st ungdomar är antagna till Östras juniorsatsning 
2015. Av dessa 25 är 12 från Göta MS, ungdomarna kommer delas in i en 
A+B grupp beroende på tidigare erfarenheter och tävlingsresultat. 

 

    
10  Tävlingar  
10:1  Årets tävlingar: 

Enduro Datum Plats Genomförd 
Östra Open 2015-01-27  Ja 
Motionscupp
en 

2015  Nej 

Götapokalen Okänt  Nej 
KM   Ja 
    
Cross Datum Plats Genomförd 
Elitserien 2015-06-16 (kväll) Nya 

Pepparrots
banan 

Nej 

Stockholms-
crossen 

2015-08-29 Nya 
Pepparrots 
banan 

Nej 

    
 

 

    
    
    
11  Motorområdet  



                                     
 

  
  
 
11:1 5/5 Stängsel runt banan är undermåligt. DO kollar med bangruppen om att ta 

fram förslag + pris för åtgärdande. 
DO 

11:2 2/12 Fortfarande problem med larmet. RA kontaktar försäkringsbolaget och 
undersöker ev ersättning. 

RA 

11.3 13/4 Jordmassorna flyttades ut på banan under påskhelgen, arbetet utfördes 
mestadels av maskiner. Mycket arbete kvarstår med stenplockning mm. 
Banan ska vara körbar och klar tills crosskolan startar 2015-05-04. 

 

11:4 13/4 Inventering av underhåll på klubbens byggnader utfördes 2015-04-11. Enl 
rapporten är behovet stort redan i år. Styrelsen undersöker vidare med 
Westerlundska gymnasiets bygglinje om de kan åta sig arbetet som praktik 
under hösten. Vidare kommer ett förfrågningsunderlag att utarbetas och 
skickas ut som offertförfrågan snarast möjligt. 

BK 

    
12  Övriga frågor  
12:1 5/8 

4/11 
2/12 
13/1 
5/5 
 
 
25/2 

Göta emblem info till Elit (MX, Enduro, SM) 
Mer information ges till berörda på Elitmötet i dec. 
Mötet kommer att ske i början av jan. 
Inget datum satt ännu 
Intersport undrar om vi vill ha kvar Göta kollektion. Information läggs på 
hemsidan samt hur man köper. RA pratar med Pia Witt om hur information 
sprids. 
Emblem beställda men inte levererade. 

RA 

12:2 13/1 RA funderade på om Göta kan hantera medlemsregistret på annat sätt i 
framtiden? Vilka alternativ finns? 
Frågan tas upp igen under hösten. 

RA 

12:3 1/9 
 
 
2/12 
25/2 

Uthyrning av vagn höjs. Hyresavtal. BT kollar om skrivning av hyresavtal 
behövs. Styrelsen beslutar att vi fräschar upp vagnen. Ett exempel är att 
stripe:a den med Göta logo/text.  
RA kollar igenom BT förslag 
BT ändrar enl förslag 

RA/BT 
 
 

RA 
BT 

12:4 1/9 
 
2/12 
13/4 

Kan vi anordna en kontrollerad målning av den nedklottrade väggen? RA 
undersöker med en konstlinje. 
Crosskommitten eller Endurokommitten ansvarar för att väggen åtgärdas. 
Avvakta åtgärd tills beslut om underhållsbehov enl pkt 11:4 tagits. 

RA 

12:5 13/4 Nya Götatröjan säljs för 400:- st. Försäljningen kommer att ske hos 
Intersport. 

 

12:6 25/2 Styrelsen gick igenom planeringen av årsmötet 2015.  
    
13  Nästa möte  
13:1  Onsdag 2015-05-06 kl. 19:00 Klubbstugan OBS onsdag!  
    
 
 
 
Vid protokollet, Bengt Kindlund 
 
 
 
 



                                     
 

  
  
 
Ordförande                                                  Justeringsman 
 
 
………………………………….                …………………………………….. 
Roger Ahlén       Daniel Othén 


